

Assistance: for Arabic, English, French and 6 other languages in one App

This application presents you God's Word in nine different languages: 1) Arabic text 1, 2) Arabic text2, 3) English, 4) French, 5) German, 6) Italian, 7) Russian, 8) Chinese Mandarin, 9) Persian Farsi, 10) Turkish

For all of the languages (except German) you can download audio files for the New Testament. However, the written text and the spoken audio do not always correspond exactly.

Assistance in English :

If you press the little "book" icon on the top right you can change the windows on the screen: Now choose either

- "single pane" if you want to see the Arabic only
- "two panes" to display the Arabic at the top and the English, French or one of the other versions at the bottom
- "verse by verse" to display a verse in Arabic followed by the same verse in English or in French or one of the other versions you may choose.

- Bookmark and highlight your favourite verses
- When you tap on a verse, an image button is shown on the bottom toolbar. When this button is pressed, the 'Edit image' screen appears. You can choose the background image, move the text around the image, change the font, text size, alignment, format and colour. the finished image can be saved to the device and shared with others.
- Give your phone permission to download the audio files for the New Testament texts. Once downloaded, the audio files will remain on your device for further use in offline mode.
- Add notes
- Search for words in your Bible.

- Swipe to navigate chapters
- Night Mode for reading during when dark
- Click and share Bible verses with your friends via WhatsApp, Facebook, E-mail, SMS etc.
- No additional font installation required. (Renders complex scripts well.)
- Easy user interface with Navigation drawer menu
- Adjustable font size and easy to use interface

يقدم لك هذا التطبيق كلمة الله بتسع لغات مختلفة: (1 النص العربي 1، 2) النص العربي 2، 3) الإنجليزية، 4) الفرنسية، 5) الألمانية، الإيطالية، 7) الروسية، 8) الصينية الماندرين، 9) الفارسية الفارسية، 10) التركية

لجميع اللغات (باستثناء الألمانية) يمكنك تنزيل الملفات الصوتية للعهد الجديد. ومع ذلك، فإن النص المكتوب والصوت المنطوق لا يتطابقان دائماً تماماً.

إذا ضغطت على أيقونة «الكتاب» الصغيرة في الأعلى، فيمكنك تغيير النوافذ على الشاشة: الآن اختر أي منهما

- قطعة واحدة» إذا كنت تريد رؤية العربية فقط» -
- لوحان» لعرض اللغة العربية في الأعلى والإنجليزية أو الفرنسية أو واحدة من النسخ الأخرى في الأسفل» -
- آية بآية» لعرض آية باللغة العربية متبوعة بنفس الآية باللغة الإنجليزية أو بالفرنسية أو بإحدى النسخ الأخرى التي قد تختارها» -

- علامة مرجعية وسلط الضوء على آياتك المفضلة

عندما تنقر على آية، يظهر زر الصورة في شريط الأدوات السفلي. عندما يتم الضغط على هذا الزر، تظهر شاشة «صورة التحرير». يمكنك اختيار صورة الخلفية وتحريك النص حول الصورة وتغيير الخط وحجم النص والمحاذاة والتنسيق واللون. يمكن حفظ الصورة النهائية للجهاز ومشاركتها مع الآخرين.

امنح هاتفك الإذن بتنزيل الملفات الصوتية لنصوص العهد الجديد. بمجرد تنزيله، ستبقى ملفات الصوت على جهازك. لمزيد من الاستخدام في الوضع غير المتصل بالإنترنت.

- أضيف ملاحظات
- ابحث عن كلمات في كتابك المقدس
- انتقل للتنقل في الفصول
- الوضع الليلي للقراءة أثناء الظلام

والبريد الإلكتروني والرسائل Facebook و WhatsApp انقر وشارك آيات الكتاب المقدس مع أصدقائك عبر القصيرة وما إلى ذلك.

- (لا حاجة لترتيب خط إضافي. (يجعل النصوص المعقدة جيدة
- واجهة مستخدم سهلة مع قائمة أدراج الملاحظة

If you have any questions about the app or the function, please contact the developer:

ursnigglibf@gmail.com

Tel: +41774796893

WhatsApp: +41774796893